
P R O T O K Ó Ł 
z  posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i  BudŜetu 

        z dnia 19 maja  2010r. 
 

 

 W zebraniu   udział  wzięli członkowie Komisji  wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w zebraniu  uczestniczyli:  Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski ,  

Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk, p. Jan Jabłoński. 

 

 

 Przewodniczący Komisji  radny Grzegorz Domański otworzył zebranie witając 

wszystkich przybyłych. 

Poinformował, iŜ tematem spotkania  są problemy jakie pojawiły się przy budowie wodociągu 

w m. Wólka Komarowska. 

 

Wójt Gminy - przy realizacji  budowy wodociągu  pojawiły się problemy : 

-  ujęcie wody -  nie było  zaplanowanej elektroniki  tylko sterowanie ręczne jeŜeli chcemy  

automaty to w grę  wchodzą koszty  zarówno dokumentacji jak i wykonania – ok. 40 tys. zł. 

- 1 etap wodociągu  rozpoczyna się od posesji p. Koroluka  , pozostają  przy tej drodze  

3 posesje z których 2  chcą się  podłączyć, najprawdopodobniej projektant postawił kreskę  na 

mapie  przy posesji p. Koroluka i tak zostało ujęte , jeŜeli podejmiemy decyzję  o  ich 

podłączeniu to koszt ok. 40 tys. zł. gdyŜ jest to ok. 400 m sieci głównej. 

Musimy  w tych 2 kwestiach podjąć decyzję  stąd to nasze spotkanie. 

 

Pan Jan Jabłoński – przedstawił jak wygląda sieć wodociągowa na mapie. 

Dokumentacja na  ujęcie wody i wodociąg  była zrobiona 8 lat temu a projekt jest 

realizowany w tej chwili, w nowym projekcie doszedł aparat prądotwórczy i wykonawca 

zamawia zbiorniki – są z automatyką i stąd ta propozycja. 

Osobiście w zawiłą  elektronikę bym nie wchodził , zawsze moŜna to rozbudować. 

UwaŜam, Ŝe naleŜy zrobić to co potrzeba  ale nie aŜ takim kosztem. 

 

 Komisja  zdecydowała   by zrezygnować z automatyki – zastosować wersję 

uproszczoną. 

 

Pan Jan Jabłoński – proponuję przedłuŜyć  ten wodociąg , finansowanie jest i tak na 50% więc 

dołoŜylibyśmy 20 tys.zł. ale dla tych ludzi wykonanie tego wodociągu będzie miało istotne 

znaczenie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy -  na dzień dzisiejszy musielibyśmy wydać  kwotę 40 tys. zł. 

 

Pan Jan Jabłoński – proponowałbym, zrobić  to przedłuŜenie  a rozliczyć je w II etapie – 

byłoby to zobowiązanie na 2011 rok. 

 

Skarbnik Gminy – moŜe udałoby się zapłacić to w roku bieŜącym ale trochę później. 

 

Pan Janusz Mazuruk – uwaŜam, Ŝe naleŜałoby zapłacić w roku bieŜącym gdyŜ jest koniec 

kadencji i naleŜałoby  nie zostawiać zobowiązań. 

 

Przewodniczący Komisji -  ilość przyłączy ? 

 



Pan Jan Jabłoński – co do przyłączy – jest rezygnacja z 4 przyłączy  natomiast dodatkowych 

chcą 6 – najgorsza sprawa to  posesje Zająców – tam trzeba wybudować ok. 400 m nitki 

wodociągowej. 

 

Wójt Gminy – trudno jest jednak traktować kogoś przez pryzmat odległości – sami zapłacą za 

mapę i projektanta. 

 

Pan Jan Jabłoński – mapki i projektant to nie są duŜe koszty, uwaŜam, Ŝe moŜemy  z tego 

zrezygnować. Koszt sieci  ok. 100 zł. za 1 m tutaj będzie ok. 70 zł. za 1 m bieŜący. 

 

Przewodniczący Komisji – moŜe te przyłącza udałoby się  przełoŜyć na 2 etap? 

 

Po dyskusji Komisja zdecydowała by przy modernizacji  hydroforni zastosować wersję 

uproszczoną -  4 za. 

 WydłuŜyć sieć wodociągową   do p. Igleńca ,   zakończyć hydrantem  i koszt pokryć ze 

środków  Gminy – 3 za, 1 wstrzymał się od głosu. 

Wykonać ilość przyłączy zgodnie z projektem – 47 sztuk, ze względów ekonomicznych  

2 przyłącza odłoŜyć w  czasie do 2 etapu – do całkowitego rozliczenia – 3 za, 1 wstrzymał się 

od głosu. 

 

  Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 Protokolant      Przewodniczący Komisji 

 

        Wiesława Troć         Grzegorz Domański 

 

 

 


